

Referat af semestergruppemøde d. 22. marts 2021 – speciale

Til stede:

Gruppe: 10100, 10101, 10104

Ernst Albin Hansen (koordinator)

Berit Sørensen (sekretær, referent)

Dagsorden:

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator / sekretær
 2. Semesteropstart, inkl. gruppedannelse
 3. Projektstatus
 4. Eventuelt
-

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær

[Tilskud til befording og materialer](#)

Studienævnet ligger inde med en pulje af midler, som kan søges i forbindelse med dataindsamling til projekt eller transport til faglige møder eller virksomhedsbesøg. Frist for aflevering af ansøgning er d. 1.5.2021.

I forbindelse med projektarbejde er der også mulighed for at søge om tilskud til indkøb af materialer. [Jan Stavnshøj](#) foretager alle indkøb relateret til studieprojektmidler og SKAL kontaktes, når en gruppe ønsker at indkøbe materialer. Studerende og vejledere må ikke selv lægge penge ud, idet disse ikke vil blive refunderet.

Eksamensperioden er fra d. 18.-23.1 2021. Den endelige dato fastlægges i løbet af april. Afleveringsfrist for projektet er d. 1.6 2021.

Ledelsen melder ud, så snart vi ved, om der vil blive afholdt en dimission til juni.

2. Semesteropstart

Semesteropstarten har fungeret tilfredsstillende. Grupperne var stort set dannet, da de studerende mødte op til gruppedannelsen.

3. Projektstatus / vejledning

Grupperne er kommet godt i gang, og der er god kontakt til vejlederne. Selv om grupperne har travlt, er alle ved godt mod.

Koordinator oplyser, at der er stor forståelse for, at det er en svær situation, de studerende står i og særlige betingelser, de arbejder under pga. Covid-19.

4. Eventuelt

Der blev spurgt til, om de kommende specialeksamener afholdes fysisk eller online. Koordinator oplyser, at der endnu ikke er taget en beslutning om dette, da vi ikke ved, hvilke restriktioner der eventuelt er på tidspunktet for afholdelse af eksamen.